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Værløse april 2022 

 

Referat af bestyrelsesmøde april 2022 

Mødet blev afholdt den 5. april 2022 kl. 17 - 18 hos Thomas Sjøberg. 

Til stede: Christoffer, Mikkel, Thomas, Thomas og Birgitte (referent). 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referatet har været rundsendt og bliver lagt på foreningens hjemmeside. 

2. Generalforsamling 2022 

Alle har gennemset Mikkels referat. Birgitte sender det til Per, som var dirigent, sørger 

for de nødvendige underskrifter, udsendelse til medlemmer, og at det bliver lagt på 

hjemmesiden. Vi havde inden generalforsamlingen overset, at der i 2021 blev valgt en 

revisorsuppleant, vi lader begge stå til næste år, hvor begge er på valg, da de vælges 

for 1 år ad gangen. 

3. Mail angående medlemstilkendegivelse i forbindelse med 

fjernvarmeprojekt 

Som lovet på generalforsamlingen skal vi have udsendt en mail til alle medlemmer, 

hvor det spørges til interessen for tilslutning til fjernvarme. Christoffer laver et udkast.  

4. Foreningens e-Boks 

Foreningen har en e-Boks, som foreningens kasserer har adgang til. I marts har vi 

fået en henvendelse om en byggesag fra Kommune, tidligere er sådanne sendt som 

almindelig mail. Sjøberg videresender relevant post til Birgitte og evt. den øvrige 

bestyrelse. 

5. Fartdæmpende foranstaltninger i området 

Vi har modtaget en mail, der oplyser data fra en trafikmåling i området fra 2020. 

Oplysningerne kom som svar på en mail fra en Jesper i vores naboforening, som vi 

samarbejder med i forbindelse med fartreduktion på specielt Elme- og 

Søndergårdsvej.  

Vi vil gerne have området udlagt til 30 km zone, da Søndergårdsvej er skolevej med 

mange børn, der meget gerne skal kunne færdes sikkert. 

Birgitte skriver til Jesper, så vi kan lave en samlet henvendelse til kommunen med 

ønske om 30 km zone og øget højde på de etablerede bump. 

6. Kontakt i Google Maps 

Der er en funktion i Google Maps til ændringsforslag til ruter. Dette sagt i forbindelse 

med problematikken Birkevej/Ydungård. 
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7. Sankthans og andre sociale tiltag: 

Birgitte skriver til FDF, om mulighed for lån af hytte og grund til bålafbrænding d. 23. 

juni. Der var enighed om, at Ole Bondo, der er formand for Vest Forbrænding og 

borgmester, vil være et godt bud på båltaler. Birgitte kontakter vores lokale S’er Helle 

Katrine for at høre, om hun kan viderebringe ønsket. 

Vi enedes om en områdefest på Søndersøvej d. 27. august med start for børn om 

eftermiddagen kl. 15 -17 (hoppeborg, popkorn/slush-ice maskine el.lign.), herefter 

grill og fadøl kl. 17 -19. Søndersøvej tænkes aflukket mellem Hylde- og Højdevej.  

7. Eventuelt 

I mail med referat fra generalforsamlingen opfordres til man ”tjekker” hjertestarteren, 

når denne passeres. 

7. Næste møde 

31. maj kl. 17 hos Sjøberg. 


